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 התאמה למצב הנוכחי.
 ירון בארגון ובניהם להנהלת קק"ל, למנהל מפ"ק, מרעוד הוסיף דברי ברכה ותודה לגורמי המקצוע 

 אוחיון, לעובדי השטח ולכל מי שנותן את ידו למען קידום פעילות החברה.
 מר אריאל  ציין כי ביקש ממנהל מפ"ק, לתת סקירה קצרה, לחברי הוועדה, בנושא נטיעות חורף. 

לעצירת הנטיעות באזור מסוים, ועל כמו כן ביקש התייחסות  למכתבו של  מנכ"ל משרד הכלכלה  בנוגע 
 כך מבקש  דיווח, ככל שיש.

בסוגית השרפות ציין יו"ר הועדה, כי שמח שחודשי הקיץ עוברים יחסית ברגיעה, לעומת היקף השרפות 
בשנה שעברה, עוד הזכיר כי מר אוחיון דיווח בנושא בפני הדירקטוריון בישיבתו וככל שיש עדכונים 

 מוע. נוספים הוועדה תשמח לש

 
  

   

 .3 עדכון ודיווח מנהל מפ"ק, מר ירון אוחיון לרבות נטיעות חורף
  

 עיקרי הדיון:
  

 

   

 "קמפ"ק בצל משבר הקורונה והשלכת הצעדים שננקטו בגינו על מפ התנהלות .א

מנהל מפ"ק מר אוחיון פתח את דבריו באומרו כי קק"ל עוברת תקופה לא קלה בחצי שנה האחרונה, 
סיטואציה שהביאה לקיצוצים משמעותיים בחברה לרבות  אשר יצרה התפרצות נגיף הקורונה עם

 מסדר היום.או להורדתם תברי"ם ואשר הביאה להקפאת כניות עבודה שתוכננו לשנה זו, ותבמסגרת 
 6-. בוצעו שימועים ל31.7.20עובדים ארעיים בתהליך שיסתיים ב  21לאור הנחיות ההנהלה שוחררו 

. עובד נוסף עתיד פנסיה 70%-ושצברו זכאות לומעלה  55עובדים שהגיעו לגיל , קרי ב' 7במסלול  עובדים
 . להגיע לשימוע בהמשך לאחר שישתחרר מבידוד

עובדים נוספים  22-, ו, במסלול פרישה מרצון31.8.20 ליוםעד עתידים לעזוב עובדים  16בנוסף לאמור, 
בשנה ועובדים שיעזבו בשנה זו  66. סה"כ מדובר על 2021סוף שנת לבגיל פנסיה, עד עתידים לפרוש 

לא ניתן לקלוט עובדים חדשים. בתוך כך החל תהליך של  , על פי הנחיית ההנהלה,נכון לעת הזו, והבאה
ת מנהל מפ"ק המרחבים וארגון לבעלי תפקידים מתאימים ובהסכמ ים בתוך החטיבהעובד ניוד

 .העובדים
ין מכרזים פנימיים בקק"ל וניודים בפרסום א ואוחיון המר עמד זה , עליו  השלב הבא הוא בהליך

חטיבת מפ"ק נפגעה באופן משמעותי , לפיהם היות שהמנכ"למר אוחיון הביא את דברי חטיבות. ה
. מתוך הכרות במסגרת ניוד זה עובדים מחטיבת החינוך וחטיבת חג"מ לוטקהיא עתידה למהקיצוצים, 

תי כי קיים פוטנציאל לא רע לניוד לאותם תפקידים שהתפנו, ציין. בשלב הבא  שלי עם העובדים ראי
ל ניתן לאיישן ש ,משרות מקצועיות 20-25תתפנה החטיבה להוצאת מכרזים חיצוניים בסדר גודל של 

ים שמיצגים את יארגון, כדוגמת אקולוגיים, מהנדסים, רכזים סטטוטורבמסגרת כוח האדם הקיים ב
חודשים מפ"ק תוכל לחזור לעבודה פחות או יותר  3עוד. עוד הוסיף כי מאמין שבתוך קק"ל כלפי חוץ ו

 תקינה.
   -ניצול תקציב מפ"ק. ב

. שיעור ניצול התקציב 30%, עומד על 30.6.20 יוםנכון ל , כלומר תשלום לספקים,ניצול התקציבשיעור 
 אחוז ביצוע. 67.19על עומד סה"כ  , קרי לאחר הזמנות שנשלחו לספקים וקבלניםשריוניםהכולל 

לאור הקשיים והמציאות הכלכלית בצל משבר  תשלום לספקים קטנים,להאיץ את היו"ר הועדה ביקש 
 .הקורנה

 על כך השיב אוחיון כי נערכת יוזמה לכלל הספקים לזרז חשבוניות על מנת שהתשלום עבורם יצא בזמן.
  -נזקים ביערות. ג

ובעקבותיהם ערכנו אומדן נזקים בלתי רגילים ביערות, גרם לחודשים  3לפני הקיצוני מזג האוויר 
מלש"ח  40, וזאת מתוך תקציב מרחבים על מנת להחזיר את המצב לקדמותונזקים, ותקצבנו את ה

 .שתוקצב בזמנו לפעילויות מפ"ק
  -מכתב מנכ"ל משרד הכלכלה. ד

 .מכתב ממנכ"ל משרד הכלכלהני מספר ימים נשלח לפ ,כפי שהזכיר יו"ר הועדהמר אוחיון ציין, כי 
לפיכך, השר והמנכ"ל יצרו שיח עם עדיאל שומרון  ,המשרד קיבל את האחריות על מנהלת הבדווים

. לפני שבוע מפ"ק חזרה לעבודה סדירה רק העבודה המשותפת שלנו הוקפאה לשבועיים .מנכ"ל רמ"י
בשטחים שהם נטו של מדינה ישראל. ככל שתהיה הסכמה וימצא פתרון על השטחים הנוספים מפ"ק 

 גם בהם.  תפעל
 ועדת מפק תעודכן הנושא.

 לבקש יו"ר הועדה המכתב יישלח לכלל חברי הועדה .
. מאמין כי נעמוד ת לנטיעת החורףעורכים את ההכנות הנדרשו המרחביםשלושת  -נטיעות חורף. ה
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 3 עמוד

 במשימה וכרגע לא צופה תקלות משמעותיות.
  -חוק היערו. 

הגענו להבנות. צוות מפ"ק עם היועצים ונמצאים בדיאולוג חיובי עם משרד החקלאות בסוגיה 
חיובי  בהתאם להנחיות שניתנו. מדובר בחוק  המשפטיים, קיבל אור ירוק מההנהלה להתקדם בנושא

מאוד לארגון וישמור עליו ביתר שאת. ישנן סוגיות עדיין לא פתורות כמו הרכב המועצה ועוד, הדגשנו 
יסדיר אחריות  החוק, ככל שיעבור,לייצוג הולם. שנזכה שאם אנחנו אלו שנושאים בתקציבים מן הראוי 

פועלים על מנ בנוסף,  סמכויות ויצור סדר אל מול הגורמים הרלוונטיים לרבות רט"ג.יעניק לקק"ל ו
בוועדות הרלוונטיות וכן במועצת רמ"י על מנת להיות דומננטיים יותר בשטח והם מיוצגים יותר ויותר 

מסמך הבנות סופי יוצג בפני חברי ועדת  אותם מנהלת קק"ל. 22ותמ"א/ 1לשמור על שטחי תמ"א/
 מפ"ק.

   -תכנית אב ליערות קק"ל . ז
מקצועי ביער ,שיביא לרווחת הציבור שמטייל בו במקומות הבילוי  שנים לטיפול 5תכנית עבודה ל 

 והפנאי לרבות: חניוני לילה, מסלולי רכיבה, נחלים ועוד.
יתכנות פעילויות מפ"ק, על כך היצחק ביקש עוד קודם לדעת האם הקיצוץ בכ"א לא פוגע במתי מר 

פ"ק תעמוד במשימות שנקבעו השיב מר אוחיון כי פרט עוד קודם על מגוון הפעולות ומאמין כי מ
 בתכנית העבודה השנתית.

היקף תקציב התברי"ם שהוקפאו וכן לגבי נוהל פרידה לפרישת עובדים. מידע אודות מר אייל ביקש 
אוחיון השיב כי כל מרחב מקיים אירוע מרכזי לעובד או עובדים, בעת פרישתם. לגבי עובדים ארעיים 

 גם במקרה זה מציינים זאת. 
התברי"ם שנלקחו ממפ"ק, מדובר על עודפי תקציב שנוצרו לאחר שהממשלה  -גבי התברי"םמבהיר  ל

חזרו לקופת קק"ל. כך שלמעשה ואלה החליטה לא להמשיך את שת"פ עם קק"ל לגבי פרויקטים, 
 פעילות קק"ל לא נפגעה ככל שלא מדובר על פרויקטים עם הממשלה.

נכון לשאלתו של טור פז האם לא נפגעה אף פעילות כתוצאה ממשבר הקורונה ענה מר אוחיון כי 
. בנוסף הזכיר כי בעבר הוחלט שעודפי תקציב נפגעולא  2020במתוכננות לשנת יות והפעיללעכשיו, 

בהקשר זה ביקש לציין לטובה את  .מביצוע פרויקטים יועברו למרחבים לביצוע פרויקטים ביערות
 ודת מנהלת אגף התקציבים המסייעת בהסטת תקציבי עודפים אלה.עב

אחריו שמשאיר היקפי האשמה הגדולים מר לוטשטיין ביקש את התייחסות מנהל מפ"ק לסגן היו"ר, 
שאולי יוכלו  אשרפההאם יש מספיק מתקני עוד שאל ציבור המטיילים ביערות קק"ל בסופי השבוע. 

 רות.להוריד את כמות האשפה הנזרקת ביע
מר אוחיון השיב כי אין מגבלה של תקציב לנושא זה ומנהלי המרחבים יודעים כי ככל שהיער מלוכלך 

יחד עם זאת, מדובר בתקופה קשה וגם קבלני המשנה של כמות המבקרים בו תרד ולא לכך שאיפתנו. 
איסוף  - נעשה בשני אופניםמיערות קק"ל איסוף האשפה קק"ל חווים אותה, בין היתר בכוח אדם. 

שזכו במכרזי קק"ל או עובדי קק"ל. האשפה עצמה  האשפה בשטח לפחי האשפה נעשה ע"י קבלנים,
. במקומות אלו יש לעיתים בעיה אל מול המועצות ללא עלות לקק"למפונה ע"י הרשויות המקומיות 

נוהל  שאינן עומדות בקצב הפינוי ובכך לא עומדות בהסכמים אל מול קק"ל. בנוסף, קיים האזוריות,
סדור על איסוף אשפה. האיסוף מתקיים בימי ראשון וחמישי, ונעשה לאורך כל היום מאחר ומדובר על 
עבודה מרובה. הנושא עולה בכל ישיבת מפ"ק במרחבים ואנו מתייחסים לזאת ברצינות הרבה היותר. 

הנושא נמצא גב' גולדינג שאלה לגבי גיוס מתנדבים ככוח עזר לאיסוף האשפה, מר אוחיון השיב כי 
בדיונים אל מול המחלקות האחראיות לציבור המתנדבים. לשאלתו של מר יצחק השיב אוחיון כי 

מתקיים שת"פ מלא עם השומר החדש, מדובר בחברה שעובדיה מסורים לעבודתם באופן מלא ויעיל. 
ם זאת לשאלתו של מר צויבל השיב כי העסקת בני נוער כרגע בהקפאה בעקבות מגפת הקורונה. יחד ע

 בעצם העסקת ילדים יש דבר חיובי אך יש גם להבין שמדובר במשאב של כ"א שכרגע לא בנמצא.
  

  –עדכון לגבי קיצוץ במופ"ים . ח
בעקבות הקורונה  .מיליון ש"ח 18של במדינת ישראל שקק"ל משקיעה בהם בהיקף מופי"ם  8כיום יש 

התקציב יחזור לקדמותו. בסופו של דבר לקראת סוף השנה, תאפשר יככל שו 15%קוצץ התקציב ב 
סיור באחד המופ"ים במהלך אוגוסט ייערך הייתה הבנה לסוגיה מצד ראשי המועצות. מידי יום חמישי 

 עוד ציין מר אוחיון כי נערך מכרז לפרויקטור עבור המו"פים. ניתן סקירה מיוחדת בישיבה הקרובה.ו
 
  -הסדרת מבנים. ט

. רוב המבנים הללו הם בקק"למבנים כל ההסדרת לבודה אינטנסיבית לפי הנחית ההנהלה, נעשית ע
אנו מצויים בעיצומה של תכנית עבודה  .ואין להם אישור או היתר שנה 100מלפני מבנים של הימנותא 

להסדרת המבנים. לקחנו מתכננים שיסדירו את הנושא, והגענו להבנות עם הוועדות המקומיות 
 שתינתתן לנו אורכה להגיש את התכניות, ובימים האחרונים אף נמצא תקציב אשר יוסט לצורך העניין

ב המבנים באחריות הימנותא ועל כך אמון גולד. כאמור רוענת הנושא בטיפול אגף תכנון בראשות גב' 
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 4 עמוד

לאחר , מקווה כי וכל חטיבה במבנים שבאחריותה מנהל הימנותא, אך בחלקם נמצא בטיפול מפ"ק
 שנים המבנים יהיו מאושרים ומסודרים. 3תוך שייגמר התכנון, 

"ח. מיליון ש 3הסוגיה תבוא לתכנון מחדש באמצעות מכרזי מסגרת. הועבר תקציב לפרויקט בסה"כ 
הנושא יבוא לאישור בוועדת כספים הקרובה. התקציב מגיע כאמור מיתרות פרויקטים של מפ"ק 

 נצר.כהן שהסתיימו, הבהירה מנהלת אגף כספים גב' 
מר אייל ביקש לדעת על היקף התקציב של תברי"ם ,מר אוחיון השיב כי יוציא לחברי וועדה באמצעות 

 עילים  במפ"ק כולל לו"ז מסודר. המזכירות, נייר מסודר על כל התברי"ם הפ

 
  

   

 .4 בקשה לאישור הסטה תקציבית
  

 עיקרי הדיון:
  

 

   

סעיפים תחת הכותרות: מופי"ם, מחקרי קק"ל   3מופיעים   - 2020מר אוחיון הסביר כי בתקציב 
היה  2020לשנת וקשרים בינלאומיים, שתוקצבו ואושרו על ידי הדירקטוריון. עם בניית ספר התקציב 

הדבר התגלה בתחילת השנה, אך לאור  לתי.יכשל טכני וסעיפים אלו תוקצבו תחת סעיף יער קה
הקורונה לא בוצע ההסטה. הפרויקטים נכללים בתכנית העבודה ומבקשים להסיט את התקציב לסעיף 

קודם  הסוגיה מובאת לפתחה של הועדה עוד הנכון, משום שהספקים והחוקרים ממשיכים בעבודתם.
 שתבוא לאישור בוועדת כספים הקרובה.

 לפיכך מבוקשת הסטה תקציבית לפי הפירוט מעלה.
 

  לחברים לא היו הערות או שאלות.
  

 

   

 .5 דיווח על שריפות עד כה בהשוואה לשנה קודמת וכן הערכות לקראת עונת השרפות .
  

 עיקרי הדיון:
  

 

   

 עובדים באופן מסודר אל מול כב"א, נערכות פגישות סדורות ומקצועיותמר אוחיון עדכן כי כעת  -כב"א
 ניכר כי השיח מצוינות, ומשנה לשנה השיח הופך מקצועי יותר ויותר. .עם נציג כב"א ומנכל רט"ג

כבאיות חדשות,  4בתחילת השנה הבאה אמורות להגיע עוד וכבאיות  24לקק"ל יש סדר גודל של 
. נבדקת אופציה במרחב דרום לכיבוי שאיפה שתמצאנה עבורן תרומות מכספי קק"ל, ומתוךשנרכשו 

אש עם טנדר ומיכל מים, פתרון לכיבוי שרפות קטנות. כרגע אנו בחוסר של נהגי כבאיות, תפקיד הדורש 
טון, כמו כן עומדת הנחיה כי לא ניתן לשעה זו  15עד נהיגה עוד קודם בדיקות רפואיות מקיפות ורישיון 

זאת, . , והדבר מוביל לעבודת ממושכת יותר של העובדים גם במהלך הסופ"שם מבחוץלקלוט עובדי
 2בנוסף לסופי שבוע. עד כה הוגבלו העובדים ל  18:30 -13:30מ  -מתכונת כיבוי האש היא משום ש

. יחד עם , וזאת לאור מצבת כוח האדם והנהגיםמשמרות בחודש 3משמרות בחודש וכעת ניתן לעלות ל 
, שזה שרפות עד כה 330במיוחד במרחב דרום. מדובר על  ,כי כמות השרפות פחתה השנה זאת הדגיש

פחות וונדליזם. בדרום לא פרצו יותר מ או   מזג אוויר,ונובע מ ןנתון נמוך ביחס לשנים קודמות, שייתכ
, ציין כי מפ"ק מאורגנים היטב בנושא, מתקיימות ישיבות עבודה מסודרות במרחביםעוד שרפות.  150

  והשתדרגה. ישנו צוות שעושה עבודת בקרה ועוד. נראה כי רמת ניהול מערך כיבוי האש התמקצעה

 
  

 

   

 .6 שונות
 

 

 

   
  

    

 




